
产品使用说明书
使用产品前请仔细阅读本使用说明书，并请妥善保管

震动器 遥控器

开关键/震动切换键

开关键/
震动切换键

Instruction Manual
Please read this manual carefully before using the product, and keep it properly.

Vibrator Remote Control 

On/off Key

On/off Key

隐形穿戴按摩器
R e m o t e  P a n t y  V i b r a t o r

Remote Panty Vibrator

80mm

60mm

1 2 3

1 2 3

DC5V

DC5V

磁吸充电口

Speed Up Button

注意事项：

电池使用须知：

找到充电位置，用配送的USB充电线插入到充电口处，可配充电器或电

脑接口进行充电，充电时产品闪烁，当充电完成后灯熄灭状态。

※1、在充电之前无需完全耗尽电量，为了延长电池寿命保证充电效果，

        我们建议您在本器具振动明显减弱前就进行充电。

  2、废弃器具前，必须将电池从器具中取出，在取出电池时器具必须断

       电，电池应安全地处置。

1、本产品使用的是内置式充电锂电池，当产品充电时不得暴露在

     高温及潮湿环境中。

2、产品充电完成后请与充电器断开，防止充电过度而缩短电池寿命。

3、报废处理：本产品报废后，应按废旧电子产品处理，回收至相应的废

     旧电子回收站，本品不适用于普通垃圾处理方式。

1、本产品仅适合成年人使用，禁止未成年人使用。

2、使用过程中如有不适，请停止使用。

3、常温下充满电储存，避免阳光直晒、 高温、重压、潮湿及污染。

4、长时间不用，请保持至少三个月充一次电以防电池老化。

5、须定期检查产品是否有破损，如有破损请勿使用。

6、请置于儿童接触不到的地方存放。

充电说明：

功能描述：

规格参数：

产品示意图：

本产品为穿戴式按摩器，采用安全硅胶材质，柔软舒适无异味，可生活防水, 
贴身穿戴震动刺激敏感部位，让身体享受快感，无噪音。

产品型号：      V81A0-7650C

主体材质：     硅胶+ABS

最大噪音值： ≤40分贝

使用时间：     60分钟

充电时间：     120分钟

规格尺寸：     按摩器：140 x65 mm        遥控器：50 x 25x 12 mm

主要功能：    无线遥控，隐形穿戴，10频震动

供电方式：    锂电池（DC 3.7V/300mAh）

配件说明：    穿戴坐垫1个、说明书1份、充电线1条、质保卡1张

按键说明：

按键图标按键名称

开关键/
震动键

长按2秒，开启/关闭产品，每按一次切换一种
震动模式，共十种震动频率。(遥控器操作
同理）

震动点

震动点

Charging instruction:

功能描述：

Product specification:

Function Description： This wearable panty vibrator, used safe & soft silicone
material, and is life-wateroroof; Wearable vibrator stimulate body senstive
point and with silent vibration, bring a wonderful pleasure.

Key instruction:

On-off 
key

long press 2 seconds to turn on /off the 
product ；once press Slightly press to 
change vibration frequencies, total 10 modes

Vibration point

Vibration point
①

②

Size:  

Accessories: 
                              Product x1、Instruction Manual x1 、
                              Charging Cable x1,warranty card x1

Lion-battery（DC 3.7V/300mAh）Power supply:
Function: 

                             Vibrator : 140 x65 mm
                             Remote controller: 50 x 25x 12 mm

Charging time: 
Using time: 
Mute:  
Material: 
Model:   V81A0-7650C

Silicone+ABS
≤40db
60 minutes
120 minutes

wireless control，invisible wear，10 Vibrating       

Keys 
icon

Keys 
name

Please find the charging hole, and use the USB, connect the matching electric 
appliance or computer to charge. Blue light on when charging, off  on full 
charging. 
※1. Please chare product before the battery is completely depleted, to prolong 
      the battery life-span and guarantee the charging effect, advise to charge 
      products when the vibration function become weaker.
2. Before discarding the product, the batteries should be took out, and must 
    turn off  the power before taking out the batteries, please dispose the 
    battery safely.

1. This product is used for adult only, prohibit minors use.
2. Please don’t use it with others in turn, stop to use immediately if feel 
   uncomfortable.
3. Please store it with product fully charged, don’t store it in a place of direct 
   sunlight, to avoid transformation and color fading.
4. Please charge product at least once every three months if long time no-use, 
    to prevent batteries aging.
5. Please check regularly if the product is damaged or not, If damaged, please 
    do not use it.
6. Please keep out of reach of children.

1. This product use built-in rechargeable li-ion battery, new battery will achieve
   the best performance after 2 or 3 complete times of charge & discharge, 
   please don’t dispose battery in high temperature or humid environment.
2. Please disconnect the charger when charge process completed, to prevent
   over charging and shorten the battery life.
3. How to treat waste battery: Please don’t place the product as household 
   waste,it should be treated as waste electrical products and send back to 
   related waste electric recycling station.

Battery using instruction:

Caution:



FCC Caution.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device
may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference
that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's 
authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 
15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and 
used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful 
interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment 
should be installed and operated with minimum distance 0cm between the radiator and your body.




